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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 3/2020 
Aika: 3.2.2020 klo 16.15 
Paikka: Neuvotteluhuone 234b, Konetekniikka 1, Otakaari 4, 02150 Espoo 

Paikalla: 
Lotta Kuisma 
Katariina Kasvinen 
Tommi Alajoki 
Eero Hyytinen, saapui kohdassa 2. 
Karolina Itäinen 
Laura Mörsky 
Onni Nurkka 
Markus Rauhanen 
Ida Rouhiainen, saapui kohdassa 4., poistui kohdassa 18. 
Ella Ryhänen, saapui kohdassa 8. 
Aku Staff 
Lotta Sirkemaa 

Poissa: 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.17. 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus Kimmo Sairalle. 

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
Esitys: Hyväksytään kokouksen 2/2020 pöytäkirja. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
Esitys: Valitaan Lotta Sirkemaa ja Ella Ryhänen kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös:  Hyväksyttiin esitys. 

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN JA HALLITUSKUULUMISTEN KIRJOITTAMINEN 
Esitys: Valitaan Ella Ryhänen kirjoittamaan kokoustiivistelmä ja hallituksen kuulumiset 
viikkotiedotteeseen. 
Päätös:  Hyväksyttiin esitys. 
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8. ILMOITUSASIAT 
Karolina: Verhot ovat tulleet! Jee, kiitos MML! 
Lotta: Olen käynyt RIL:n ja MIL:n kokouksissa ja kaveriperhesitseillä oli kivaa! 

9. KUULUMISKIERROS 
Kimmo: Olen AYY:n hallituksessa vastuualueena kiinteistöt, asuminen ja opiskelijakeskus. 
Tänään olen juossut paikasta toiseen. 
Karolina: Älyttömän hyvää, ei tarvitse käydä ARTS-ENGiä!! Koska oon käynyt 
sähköpaja-kurssin. 
Aku: Hyvää, meillä oli alumnisitsit, jotka meni tosi hyvin. 
Ella: OPN vaihdosta selvitty lopulta. 
Katariina: Hyvää, opiskelin tänään pitkästä aikaa! 
Lotta S.: Kuuluu hyvää, kun olen aloittanut taittamista ja olen onnistunut välttämään 
Korona-viruksen. 
Laura: Hyvää, olen varma, että mandariinini on homeessa... 
Markus: Väsyttää, ei ole tullut nukuttua, mutta oli hyvä peli yöllä. 
Tommi: Oli aika pitkä viikonloppu, sitsit ja vaihto siihen perään. 
Onni: Sitsit meni ihan hyvin, jatkot omalta osalta vähän heikommin. 
Eero: Sitsit meni hyvin, emännästä ei loppuillasta ollut apua ja siivosin melkeen yksin. 
Ida: Meillä oli perjantaina vaihto ja oli ihanaa ja huikea porukka! 
Lotta K.: Ihan hyvin, olen iloinen auringonpaisteesta, joka hämmensi minua aamulla. Mutta 
sitten taas aurinko nousi. 

10. AYY HALLITUSKUMMI 
Esitys: Kimmo Saira kertoo AYY:n kuulumisia ja hallituskummin toiminnasta: 
Mm. kuntavaalit, kestävä kehitys, yhteisörakenneprojekti ja opiskelijakeskus ovat AYY:n 
vuoden 2020 suuria teemoja.  
Hallituskummi on killalle matalan kynnyksen yhteyshenkilö AYY:n hallitukseen.  
16.5. on AYY10-juhlat Finlandia-talolla. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

11. RAHA-ASIAT 

11.1. Hyväksyttävät korvaustositteet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: 

Saaja Selite Summa 

Eetu Kaskela Fuksimatrikkelikuvat  5,74 

Katariina Kasvinen Hyvinvointikyselyn arvonnan palkinto  50,00 

   

   

 

Päätös:  Hyväksyttiin esitys. 
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11.2. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 

Saaja Selite Summa 

Turun Haalarimerkki Oy Haalarimerkit (500kpl)  310,97 

Automaatio - ja 
systeemitekniikan kilta ry 

Stimulaatio 19  75,00 

Aalto-yliopiston 
Sähköinsinöörikilta ry 

Ville Alasalmi, PoTa  85,00 

Aalto-yliopiston 
Sähköinsinöörikilta ry 

Eetu Kaskela, PoTa  85,00 

Rakennusinsinöörikilta IK ENG Practice Sitsit tilavuokrien tasaus 20% 46,00 

Teekkarispeksi ry Teekkarispeksin liput  225,00 

Suomenlinnan liikenne Oy  MJ-paku 55,44 

TEEKKARILUPI OY Rikottu pöydänjalka ja bilevalojen vuokra 124,00 

 

Päätös:  Hyväksyttiin esitys. 

11.3. Uudet jäsenet 
Esitys: Hyväksytään killan jäseniksi seuraavat henkilöt: 
Martti Ranta 
Päätös:  Hyväksyttiin esitys. 

11.4. Killan pinssien tilanne 
Esitys: Karolina Itäinen tuo tiedoksi, kuinka paljon pinssejä on tällä hetkellä 
varastossa: 
15 kultaisia pinssejä - hallituksen jäsenille 
41 hopeisia pinssejä - muille killan jäsenille 
Päätös: Ei tilata uusia pinssejä. 

12. PALAUTELAATIKKO 
Esitys: Käydään läpi palautelaatikkoon tulleet palautteet: 
“Kaveriperhesitseille olisi kiva saada kuvaaja” 
“Alumnille ja yritysyhteistyö-sivuilla on väärät yhteystiedot” 
“Kaveriperhesitsit sitsattiin kaksijakoisissa tunnelmissa...” Palaute kokonaisuudessaan 
liitteenä pöytäkirjan lopussa. 
Päätös: KaveriPerheSitseillä oli kuvaaja. Yhteystiedot on päivitetty sivuille. Sitsi-asiaa 
käsiteltiin kokouksessa. Lisäksi esille tuli, että sitsien ilmoissa voisi kysyä aloitusvuoden, jotta 
kaikkien vuodet tulee fuksilauluun.  

13. KEVÄTPÄIVÄNTASAUS 119 
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13.1. Vuosijuhlaa tekemässä olevien illallisliput ja silliaamiainen 
Esitys: Aikaisempina vuosina vuosijuhlaa mukana tekemässä olleille on myönnetty 
etuuksia kiitoksena toiminnasta. Etuuksia voisi myöntää seuraavasti: 
Vuosijuhlatihertöörit: Ilmainen illalliskortti ja silliaamiainen 
Vuosijuhlatoimikunta: Illalliskortti puoleen hintaan 
Lukkaristo: Illalliskortti puoleen hintaan 
Seremoniamestarit: Illalliskortti puoleen hintaan 
Hallitus: Ilmainen silliaamiainen 
Päätös:  Hyväksyttiin esitys. 

14. VUOSIJUHLAVIIKON OHJELMA 
Esitys: Käydään läpi vuosijuhlaviikon ohjelmaa: 
Maanantai: Rush, Markus järjestää, Ida yrittää hankkia sponssia. Järjestetään noin viiden 
aikaan. 
Tiistai: Montun synttärit, Katariina hoitaa kakun ja Aku vetää karaokea. Hankitaan uusia 
lautapelejä ja korttipakkoja lahjaksi kiltahuoneelle. Katariina tekee kyselyn kiltalaisille parin 
viikon sisällä siitä, mitä pelejä kiltikselle halutaan. 
Keskiviikko: MK Beer pong, IE päävastuussa tapahtumasta ja varaa pöydät. Koko hallitus 
auttaa järjestelyissä. Tila on varattu. 
Torstai: Laulusauna, Karolina ja lukkarit päävastuussa. Tila varattu. Lukkareilla ensi viikolla 
kokous. IE auttaa tarjoilujen kanssa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15. 120 JUHLAVUODEN ALOITUS 
Esitys: Syyspäivän täräys on MIL:n vuosijuhla ja tänä vuonna MIL täyttää 130 vuotta. 
Voisimme järjestää Syyspäivän täräyksen jälkeen silliksen, joka aloittaisi juhlavuoden. 
Päätös: Lotta selvittää, millaisen juhlan MIL haluaa.  

16. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET 
Esitys: Päätetään edustajat seuraaville vuosijuhlille: 
Annual ball 29.2.: Lotta K. ja Laura 
Kondensatio 22.2.: Tommi ja Eero 
Muistinnollaus 28.2.: Karolina ja Tommi 
Apoptoosi 7.3.: Maija ja Aku 
Kuumahionta 7.3.: Tommi ja Eero 
MaO 7.3.: Katariina ja Markus 
Fuusio 14.3.: Eero ja Onni 
Potentiaalin tasauksen sillikselle on tullut kutsu kaikille hallituslaisille, onko kiinnostusta 
osallistua lauantaina 15.2. klo: 12-18? 
Päätös: Hyväksytään yllä olevat edustajat vuosijuhlille. Halukkaat voivat osallistua PoTan 
sillikselle.  

17. HÄIRINTÄYHDYSHENKILÖ 
Esitys: Keskustellaan siitä, onko kiltalaisilla huono tietämys siitä, minne ottaa yhteyttä, jos 
kokee häirintää. Hyvinvointikyselyn perusteella kiltalaisista 35% ei tiedä, mihin ottaa yhteyttä, 
jos kokee kiusaamista, seksuaalista ahdistelua tai väkivaltaa (54%  tietää, 11% eos). 
Keskustellaan myös siitä, tulisiko Maanmittarikillalla olla oma häirintäyhdyshenkilö. 
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Päätös: Kiinnitetään huomiota siihen, että kiltalaisilla on tieto AYY:n häirintäyhdyshenkilöistä. 
Jatketaan häirintäyhdyshenkilöiden yhteystietojen kirjoittamista läsyyn. Lisätään AYY:n 
häirintäyhdyshenkilöiden tiedot killan sivuille, ja mainitaan siitä myös viikkotiedoitteessa. 
Pyritään hallituksena olemaan luotettavia ja helposti lähestyttäviä, jotta voidaan ohjata 
häirintää kokeneet häirintäyhdyshenkilöiden puheille. 

18. HYVINVOINTIKYSELYN RAPORTTI 
Esitys: Hyvinvointikyselyn vastaukset on käsitelty ja hyvinvointiraportti on valmis. Käydään 
kyselyä yhdessä hyvinvointityöryhmän kanssa läpi maanantaina 10.2. klo 17 alkaen. 
Päätös: Hallituslaiset tutustuvat aineistoihin ennen maanantaina. Lotta lähettää kyselyn 
vastaukset jäsenistölle. 

19. HALLITUSHÄRPÄKKEET 
Esitys: Käydään läpi farkkutakkivaihtoehdot. 
Päätös: Lotta voi käydä tutustumassa farkkutakkikauppaan. 

20. HALLITUSKUVA 
Esitys: Päätetään, millainen hallituskuva otetaan. 
Päätös: Otetaan yksittäiset kuvat ja hallituskuva samana päivänä. Doodlataan keskiviikkoon 
mennessä. Lotta ja Laura doodlaavat. 

21. HALLITUKSEN VIRKISTÄYTYMINEN 
Esitys: Päätetään hallituksen virkistäytymisen ajankohta. 
Päätös: Virkistäydytään 21.2. kämppäkierroksen merkeissä. Lotta tekee suunnitelman. 

22. HOLLANTILAISTEN EXCURSIO 
Esitys: Ville Alasalmi kertoo: Marketta Kyttä välitti viestin hollantilaisilta (spatial planning ja 
mobility) opiskelijoilta, jotka olisivat tulossa Helsinkiin excursiolle 26.-30.4. Marketta kysyi 
voisimmeko isännöidä heitä ja järjestää jotain, esim kampuskierros tai joku iltama.  
Päätös: Ville voi ottaa tästä koppia ja Tommi auttaa. Järjestetään jotain. 

23. JAOSTOKIERROS 

23.1. Ohjelmajaosto 

23.1.1. Killan kesäpäivät 
Esitys: Keskustellaan kesäpäivien ajankohdasta ja luonteesta. 
Päätös: Yksi yö. Lotta ja Laura etsivät mökkejä. 

23.2. Opintojaosto 

23.3. Fuksijaosto 

23.3.1. Isorekry käynnissä 
Esitys: Aku Staff tuo tiedoksi isorekryn tilanteen: 11 hakenut ja ilmo vielä 
kuukauden auki. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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23.4. Sisäjaosto 

23.4.1. Kiltahuoneen takapiha 
Esitys: Käydään läpi saatu palaute: Panu Sainio oli laittanut ENG:n kiltojen 
puheenjohtajille sähköpostia koskien kiltahuoneen takapihan epäsiisteyttä. 
Päätös: Pyydetään varastokoppi koneelta takaisin, ja laitetaan ostoskärryt 
sinne. Kiltiksen siivouksessa kiinnitetään jatkossa paremmin huomiota myös 
takapihan siisteyteen. Katariina huolehtii varastokopin avainten saamisesta. 

23.4.2. Kiltahuoneen uudistaminen 
Esitys: Katariina Kasvinen tuo tiedoksi ACRE:lta saadut vastaukset 
kiltahuoneen uudistamiseen liittyen: Puutarhakeinun hankkiminen takapihalle 
ok, kunhan turvallisuudesta ja kuluista huolehditaan killan puolelta. Muurin 
maalaamiseen liittyen pitäisi toimittaa lisäsuunnitelmia ja se pitää 
mahdollisesti hyväksyttää myös kaupungin puolella. Käsipaperiteline 
kiltikselle tulossa. 
Päätös: Pyritään saamaan keinu toukokuuhun mennessä. Aku voi tehdä 
insinöörimäisen suunnitelman. Mietitään muuria myöhemmin.  

23.5. Ulkojaosto 

23.6. Viestintäjaosto 

24. VUOSIKOKOUS 

24.1. Vuosikokouksen päivämäärä 
Esitys: Päätetään vuosikokouksen ajankohta. 
Päätös: Pidetään vuosikokous 28.2. klo 17. 

24.2. Vuosikokousedustus 
Esitys: Vuosikokoukseen tulee valita puheenjohtaja ja sihteeri sekä 
pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 
Päätös: Valitaan Onni Nurkka ja Ella Ryhänen ääntenlaskijoiksi ja 
pöytäkirjantarkastajiksi, Eero Hyytinen sihteeriksi ja Ida Rouhiainen puheenjohtajaksi 
vuosikokoukseen. 

24.3. Talousarvio vuodelle 2020 
Esitys: Karolina Itäinen ja Lotta Kuisma esittelevät budjettipohjan. Jokaisen tulee 
lisätä jaostolleen tapahtumat ja muut kulut, joissa käytetään killan rahaa. 
Päätös: Budjetti tulee olla valmiina 17.2. 

24.4. Toimintasuunnitelma vuodelle 2020 
Esitys: Lotta K. esittää toimintasuunnitelmapohjan. Jokaisen tulee kirjata oma 
suunnitelma hallitusvuodelleen. 
Päätös: 17.2. mennessä toimintasuunnitelma tulee olla valmiina. 
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24.5. Toimintakertomus 2019 
Esitys: Esitellään vuoden 2019 toimintakertomus 
Päätös: Luetaan toimintakertomus seuraavaan kokoukseen mennessä. 

24.6. Toiminnantarkastajien muistaminen 
Esitys: Päätetään, miten muistetaan toiminnantarkastajia. 
Päätös: Muistetaan toiminnantarkastajia viinipulloin vuosikokouksessa. 

25. MENNEET TAPAHTUMAT 

25.1. Kiltakahvit 
Esitys: Käydään läpi menneiden kiltakahvien kulku: Kiltakahvien osallistujamäärään 
on toisinaan vaikuttanu niiden päällä oleva Esa Saarisen luento. Teemallisiin 
kahveihin on helpompi saada osanottoa. Ella ja Aku kertovat järjestämistään 
kahveista: Akun järjestämillä kahveilla 10-15 hengen osanotto. Myös Ellan 
järjestämillä kiltakahveilla oli ihan mukavasti porukkaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

25.2. Skanska-excu 21.1.2020 
Esitys: Lotta Sirkemaa tuo tiedoksi tapahtuman kulun: Oli ihan mielenkiintoinen, ei 
ollut kauheasti väkeä, kun aikataulu muuttui. 9 osanottajaa toimistolla. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

25.3. ENG Practice sitsit 23.1.2020 
Esitys: Ville Alasalmi tuo tiedoksi tapahtuman kulun: OK 20 isolla puolella. Meni 
hyvin. Osallistujia päälle 30. IK laittaa laskun tilavuokran kulujen tasauksesta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

25.4. Isorekryilta 28.1. 
Esitys: Aku Staff tuo tiedoksi tapahtuman kulun: Meni hyvin. Oli reilusti fukseja, jotka 
ei vielä ollut hakeneet ja oli myös hyvää keskustelua, josta saimme myös itse jotain 
irti. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

25.5. Kaveriperhesitsit 31.1. 
Esitys: Eero Hyytinen ja Onni Nurkka tuovat tiedoksi tapahtuman kulun: Järjestelyissä 
piti kiirettä, mutta sitsit ja jatkot sujuivat hyvin. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26. TULEVAT TAPAHTUMAT 

26.1. Kiltakahvit 
Esitys: Käydään läpi tulevien kiltakahvien tilanne:  
5.2. Pinja Salo voi hankkia tarjoilut 
12.2. Lotta Kuisma järjestää 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
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26.2. Kyykkä 8.2.2020 
Esitys: Markus Rauhanen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen: Lauantaina mennään. 
Infoviesti osallistujille pitäisi olla tulossa tai jo tullut 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.3. Pikkulaskiainen 13.2.2020 
Esitys: Markus Rauhanen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen: Ilmo meni kiinni ja 
myytiin muutama ylimääräinen lippu ja bussipaikka Inkubiolle.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.4. MK-MaO-sitsit 18.2.2020 
Esitys: Eero Hyytinen ja Onni Nurkka tuovat tiedoksi tapahtuman suunnittelun 
tilanteen: Ilmo alkanut tänään, hyvin ilmoittautunut porukkaa jo, MaO:n kiintiö jo 
täynnä. Noin 15 mittaria ilmoittautunut. Menee ihan hyvin. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.5. Gravitaatioetkot 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Markus Rauhanen hoitaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.6. MK Alumni Speed-Dating 27.2. 
Esitys: Ella Ryhänen tuovat tiedoksi tapahtuman suunnittelun tilanteen: Idan kanssa 
olemme suunnitelleet ja FB-tapahtuma, ilmo yms. tulossa lähiaikoina. Käytännön 
järjestelyt vielä vähän kesken. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.7. ENG-sitsit 5.3. 
Esitys: Onni Nurkka ja Eero Hyytinen tuovat tiedoksi tapahtuman suunnittelun 
tilanteen: Tänään oli kokous ENGin IEiden kanssa ja saatiin sovittua paljon asioita 
aiheeseen liittyen. Tällä viikolla tarkoitus tulla tapahtuma ja ensi viikolla ilmo. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.8. MK-Prodeko tapahtuma 13.3.2020 
Esitys: Eetu Kaskela tuo tiedoksi tapahtuman suunnittelun tilanteen: Kaikki ok. Tällä 
viikolla suunnitellaan paremmin. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.9. Laulukoesitsit 27.3. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Tila on varattu, mutta sen 
enempää ei olla vielä mietitty. Eetu ja Aku vastuussa ja ISOt olisi täällä töissä. 
Markus kyselee lisätietoja Eetulta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.10. MJ 4.4.2020 
Esitys: Eetu Kaskela tuo tiedoksi tapahtuman suunnittelun tilanteen: Kaikki kunnossa.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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26.11. Teekkarispeksi 8.4.2020 
Esitys: Markus Rauhanen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen: 15 lippua tilattu, lasku 
tullut jo. Ilmo pitäisi tehdä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

26.12. Hesarin appro 14.-15.4 
Esitys: Markus Rauhanen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen: Järjestetäänkö 
yhteislähtö? Polin approt toimivat hyvin ilman yhteislähtöä ja viime vuonna tänne jäi 
lippuja myymättä. 
Päätös: Ostetaan 20 lippua keskiviikolle. 

27. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
Markus: Oulun ympäristörakentajakilta lähestyi kysymällä kiinnostaako meitä lähteä Ouluun 
ympäristöteekkaripäiville.  
Katariina: Muistakaa ehdottaa kunnianosoituksen saajia sekä käyttää kalenteriexceliä. 
Ella: Koulu (akateeminen komitea) keskustelee tällä hetkellä kandiohjelmamme nimen 
muutoksesta. Kiinteistötalous, maankäytön suunnittelu ja liikennetekniikka oli paras ehdotus 
nimeksi. Ehdotuksena oli myös se, että kandit hakisivat suoraan näihin kolmeen eri 
maisteriohjelmaan, mutta silti nämä kaikki kävisivät saman sisällön kandissa. Kaikki voivat 
miettiä nimiehdotuksia. En ole itse tästä niin innostunut. Voisimme miettiä yhdessä 
akateemisessa komiteassa käytäviä aiheita sitten, kun saan kokouksen esityslistan (kokous 
23.3.). 
Tommi: Huomenna avataan laulukilpailu ja silliksellä julkaistaan voittaja, jos ehdotuksia tulee. 
Kiltiksen pöytä pitäisi myös kiristää tai hankkia uusi pöytä, koska se heiluu tosi paljon.  

28. SEURAAVA KOKOUS 
Pidetään seuraava kokous 17.2. klo 16.15 Konetekniikka-rakennuksessa. 

29. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Päätetään kokous ajassa 18.39. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi, 

 

_________________________ __________________________ 

Lotta Kuisma Katariina Kasvinen 

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 
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LIITTEET 

Liite 1: Palaute KaveriPerheSitseistä 

Kaveriperhesitsit sitsattiin kaksijakoisissa tunnelmissa. Aluksi haluan kiittää IEtä  ja apuie’itä 
erinomaisista ruoista, taidolla tehdystä tarjoilusta ja vieraiden huomioonottamisesta. Toisaalta odotin 
kuitenkin toista kossukaatoa.  Säästöjä olisi kenties voinut hakea tarjoamalla jallun samasta lasista 
edellämainitun kanssa. 

Lukkarien toiminnassa näen sen sijaan kehitettävää. Ymmärrän, että hyvien aasinsiltojen 
kehittäminen on hankalaa, mutta tällaisilla sitseillä, joilla vahvasti esitellään sitsikulttuuriamme 
Otaniemen ulkopuolisille henkilöille, olisin toivonut erityistä asiaan paneutumista pitkien ja polveilevien 
aasinsiltojen muodossa. Laulujen johtamiseen on myös kiinnitettävä  huomiota. Lukkarien tulee 
ylläpitää laulujen tempoa esimerkillään ja laulaa tarvittaessa mikkiin. Nyt salin eri päädyt lauloivat 
usein eri tahdissa. Lukkarin virka ei ole helppo, ja siinä kehittymiseen kannattaa kiinnittää huomiota. 

Yhden asian haluan laulamisesta vielä mainita: monissa lauluissa on kirjoittamattomia lisäsäkeistöjä. 
Miksi näitä pyritään rajoittamaan. Mielestäni ne ovat oleellinen osa elävää laulukulttuuriamme ja 
poisjättäminen estää säkeistöjen siirtymisen luonnollisella tavalla uusien sukupolvien käyttöön. 

Lopuksi pidän ansiokkaana, että seinille oli teipattu AYYn häirintäyhdyshenkilöiden yhteystiedot sekä 
linkki tähän palautelomakkeeseen. 


